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2 Ioan 7-11: "Căci în lume s-au răspîndit mulţi amăgitori, cari nu mărturisesc că Isus Cristos vine în 

trup. Iată amăgitorul, iată Anticristul !  Păziţi-vă bine să nu perdeţi rodul muncii voastre, 
ci să primiţi  o răsplată deplină.  Oricine o ia înainte,  şi nu rămîne în învăţătura lui 

Hristos, n-are pe Dumnezeu.  Cine rămîne în învăţătura aceasta, are pe Tatăl şi pe Fiul."... 
 
 
 Haideţi să vedem ce spune profetul lui Dumnezeu,  William Branham, despre aceasta: 
 

        *  Voi puteţi să luaţi oricare din aceste botezuri false, false aşa- şi- aşa  şi  aşa -îi- aşa, mie nu-mi pasă cît de 
real sună,  cît de mult încearcă ele să personifice, este o minciună dacă este contrar cu Cuvîntul lui Dumnezeu pentru 
această oră. Aceea este exact. Voi spuneţi, "Ei bine, noi am făcut aceasta, şi noi am făcut aceasta; şi biserica noastră este 
pe calea aceasta, şi".... Mie nu-mi pasă ce este aceasta; dacă este contrar cu Cuvîntul scris pentru această oră, este o 
minciună. Dumnezeu nu va avea nimic de a face cu ea. Nu contează cît de sincer, cît de educat, cît de deştept, cît de real 
apare, cît de rezonabil sună, dacă este contrar cu Cuvîntul acestei ore..... 
        *  Nu contează cu cîtă tărie poate predica un predicator, cît de bine poate el să o facă să arate, dacă este contrară 
la Cuvîntul lui Dumnezeu, lăsaţi-o deoparte, plecaţi de lîngă aceea.  Staţi deoparte de la ea, clar (desluşit).  Este Cuvîntul 
care este programul lui Dumnezeu, descoperirea completă a ceea ce era El,ceea ce este El,şi ceea ce va fi El. Este o 
continuă descoperire a lui Isus Cristos. Şi descoperirea completă a lui Isus Cristos, este Biblia. Orişice ar fi descoperit 
contrar cu El, spunînd ce ar face El, ce este El acum...."Oh, aceea a fost pentru zilele ce au trecut". Nu crede aceea !  
Trebuie să fie acelaş Isus, vedeţi; şi acela este Cuvîntul. 
       *  Astăzi este aşa o confuzie despre dovada Duhului Sfînt şi aşa mai departe. Satan poate să personifice orice fel 
de  dar pe care îl are Dumnezeu, dar el nu poate să aducă acel Cuvînt, cuvînt cu cuvînt. Aceea este unde el a dat greş 
acolo în  grădina Edenului; aceea este unde el întotdeauna dă greş. Banda cu unşii cei falşi sau unşii....Ei pot fi unşi cu 
Duhul, să  vorbească în limbi, să danseze, să stige, să predice Evanghelia, şi totuşi să fie un deavol. Este în interior. 
Acum,amintiţi-vă Isus a spus" Toţi aceia pe care Mi I-a dat Tatăl, vor veni la Mine. Nimeni nu poate veni numai dacă 
Tatăl îl atrage mai întîi."(Ioan 6:37,44)  
          Acum, acelaş lucru este acesta: Dacă tu eşti un fiu a lui Dumnezeu, şi dacă eu sînt un fiu a lui Dumnezeu, sau o 
fiică a lui Dumnezeu, noi am fost în Dumnezeu la început. Şi cînd Isus a devenit Plinătatea Cuvîntului, atunci noi am fost 
în El, în  formă de germene (sămînţă). Cînd El a fost crucificat, noi am fost crucificaţi în trupul Lui  (Romani.6: 6;  şi  
Gal. 2: 20). Cînd El a înviat din morţi, noi am înviat cu El. Şi acum, de cînd noi am recunoscut aceasta, acum noi stăm 
împreună cu El în locurile cereşti, în Cristos Isus. Vedeţi? De aceea dacă noi sîntem fii şi fiice a lui Dumnezeu, noi sîntem 
copii lui Dumnezeu; atunci noi sîntem  atribute a lui Dumnezeu. Atunci noi avem Viaţa Eternă. Şi Dumnezeu este 
singura Viaţă Eternă care poate exista. Atunci noi  am fost în El de la început. Şi cînd Isus a devenit tot (întreg) acel 
Cuvînt, atunci noi am fost parte din El atunci. Amin. Aici  sînteţi voi. Cînd aceea este acolo (in aceea), acolo nu este nici 
un deavol, nici o putere, nimic care să o poată misca vreodată. Aceea este stîlpul de legătură al sufletului. 
          Tu poţi fi uns aici afară în acest spirit, şi ai dorinţă, şi faci toate aceste lucruri, dar cînd este să ajungi la acest 
stîlp de  legătură la acel Cuvînt, tu nici odată nu te vei muta de acolo. Acesta va ţine drept neclintit şi adevărat la acel 
Cuvînt aşa cum  poate el să fie. În afară de aceasta, indiferent de ceea ce ai face tu, tu totuşi, încă eşti pierdut.   
          Epoca bisericii Laodicea, goală, oarbă, mizerabilă, şi nici măcar nu o ştie....Vedeţi, a primit  ungerea, ungerea 
cu Duhul real. Vedeţi că Duhuhl Sfînt poate cădea peste un om în duhul lui, dar sufletul lui este sămînţa (germenele) lui. 
Acea sămînţă este Cuvîntul. Vedeţi? Mie nu-mi pasă cît de mult predicaţi, cît de bine faceţi voi aceasta, şi cît de mult 
iubiţi voi....Aceea este  ceea ce ţine de (un atribut al) spirit. Tu nu poţi să iubeşti cu trupul; tu iubeşti cu spiritul. Aceea 
este un atribut. şi tu poţi să  iubeşti şi chiar să iubeşti pe Dumnezeu, şi totuşi să nu fii corect. Tu poţi să scoţi afară draci, 
şi să predici, şi să faci aceste  lucruri, şi totuşi să nu fii corect. Isus a zis aşa ; a zis că mulţi vor veni în acea zi. Aceea 
Cuvîntul o aşează (stabileşte) (Mat.7:21-23). 

Tu zici,"Ei bine, eu sînt Penticostal; Eu aparţin... "Dacă tu nu te aliniezi cu acel Cuvînt, acolo este ceva greşit. 
Vedeţi? Atunci, vedeţi voi, tatăl vostru adevărat nu este Dumnezeu, pentru că acea pornire reală din sufletul vostru, chiar 
înainte de a fi un spirit, a fost sufletul vostru. Acel suflet nu a venit de la Dumnezeu, deci nu a fost o sămînţă de la 
Dumnezeu, de la început. Voi aţi fost amăgiţi. Voi sînteţi într-o haină cîrpită, buruieni în legătură întrega lume 
buruienoasă, venind afară şi acţionînd ca  lumea, iubind lumea, aceasta este pentru că dragostea lui Dumnezeu nu este 
 în voi. 
        



        * Mesagerul Martin a spus, Satan a apărut o dată în faţa lui, cu o mare coroana aurie pe cap, cu trei sau patru 
rînduri de stele in ea -cam aşa- ,strălucind şi frumoase, un tip mare , simpatic, drăguţ, îmbrăcat corect, cu o haină 
frumoasă, cu pantofi aurii, a  venit şi a zis, " Martin tu mă cunoşti?"    
           Acum, oamenii care nu au văzut viziuni, s-ar putea să nu înţeleagă aceasta, dar cum lucrurile vin la voi în spirit 
(duh) diferit, şi cum sînt ele de înşelătoare. Biblia spune că ar înşela chiar şi pe cei aleşi dacă ar fi cu putinţă. (Mat.24:24). 
Vedeţi? Cei aleşi, sînt acei care sînt predestinaţi şi născuţi pentru acest scop. 
           Deci el a  venit la acest ales; el a zis,"Martin, tu mă cunoşti? Eu sînt Cristos."El a zis,"Tu nu mă recunoşti?" 
Martin a ezitat; părea ceva ciudat, a aşteptat un minut. Şi el a zis din nou, a zis, "Tu nu mă vezi? Eu sînt Cristos. Nu mă 
recunoşti?" El a spus-o  de trei sau patru ori lui Martin.    Cristos a zis, sau Martin a zis, "Satan, eu te cunosc pe tine. 
Domnul meu nu este încoronat încă, căci sfinţii Îl vor încorona  pe El." Acolo este Cuvîntul înapoi. 
        * Deci doar pentru că noi devenim emoţionali, nu înseamnă că noi sîntem salvaţi. Nu înseamnă că noi sîntem 
salvaţi doar pentru că noi mergem la biserică. Nu credeţi aceste duhuri momitoare. Un Duh real a lui Dumnezeu, un 
Cuvînt real a lui Dumnezeu, este Adevărul lui Dumnezeu, care este Sămînţa lui Dumnezeu, va produce Dumnezeu în viaţa 
voastră. Tu vei fi dumnezeiesc, sfînt curat. 
          Printre mulţi oameni găsim, unde emoţii şi aşa mai departe, acolo devine vorbărie goală, şi bîrfeli, şi tot felul de 
lucruri nedumnezeieşti. Frate,aceea este acid sulfuri în biserică; este putere demonică. Duhul bărbaţilor şi femeilor care se 
bagă printre  unul şi altul şi încearcă să preseze afară (să plece) şi zic,"Aceasta nu este corect, şi aceasta nu este  in 
regulă, şi aceasta nu este corect." Dacă tu vei urmări aceasta, în nouă cazuri din zece, acea persoană care face agitaţia, este 
aceea care nu este corectă. Amin. Dumnezeu urăşte discordia (neînţelegerea) între fraţi. Fiţi reverenţi. Fiţi sfinţi. Iubiţi pe 
Dumnezeu. Staţi cu El. Şi atîta timp cît tu ştii că viaţa ta este parte (face parte) din Biblie, cu o inimă curată, cu gînd curat, 
cu dragoste faţă de fraţi, încercînd să faci tot ce poţi mai bine pentru a construi (a zidi) Împărăţia lui Dumnezeu şi făcînd 
aceste lucruri, îmbrăcîndu-te corect, trăind corect, vorbind corect şi drept, mergînd doar în locuri corecte; atunci tu poţi 
avea toate emoţiile pe care tu le doreşti să le ai, şi atunci oricine o va crede. 
         Isus a spus, "Voi sînteţi sarea pămîntului, dacă sarea îşi pierde gustul, nu mai este bună decît să fie aruncată afară 
şi strivită sub piciorul omului." (Mat.5:13). Dacă tu eşti doar numai sare, nu este bine. Dar dacă tu ai şi gust în ea, tu vei fi 
sărat şi lumea va înseta. Tu vei deveni sărat ; şi ei vor deveni setoşi. Oh, Doamne. 
        Duhuri înşelătoare merg înainte (au ieşit afară), demoni deghizaţi.....Priviţi, noi sîntem în zilele din urmă. Noi 
sîntem la timpul  sfîrşitului. Lumea este chiar gata să vină la capătul ei, ca un punct dureros (o bubă) ce fierbe, care va 
exploda în una din aceste zile, şi miezul va sări afară din ea. Şi devine totul o murdărie. Nu există acolo nici o alifie care 
să o vindece. Ei au respins serul (vindecător).  Ei au respins tratamentul. Dacă voi luaţi o febră arzătoare  acolo, şi dacă 
voi nu luaţi penicilina sau ceva care să doboare aceea, sau  orice  altceva, ea va continua să se ridice pînă va exploda.  
        Aceasta este ceea ce a făcut lumea. A început declinul  nu cu mult timp în urmă. Ei au pornit cu idei  măreţe. 
Duhuri false au intrat înăuntru şi au început să spună oamenilor aceasta, aceea sau cealaltă. Noi ne-am rupt (separat) în 
nouă sute şi ceva de denominaţiuni diferite, fiecare cu puncte de vedere diferite. Ei spun, "Noi credem asta. Punct. 
Aceasta este tot ceea ce credem noi." Ei nu pot să lase pe Duhul Sfînt să vină înăuntru. Ei nu pot să aibă calea corectă. 
Dumnezeu a luat o grămadă de oameni care pot să strige; atunci toţi  au trebuit să strige. Ei au avut pe cîţiva care vorbeau 
în limbi; atunci toţi au trebuit să vorbească în limbi. Ei au luat asta toţi, pînă cînd aceasta a devenit ce? Absolut 
contaminată cu duhuri momitoare, oameni momitori care fac aceste emoţii cînd acolo nu este Dumnezeu în aceasta de loc. 
Şi atunci ei merg afară şi trăiesc orice fel de viaţă doresc ei să trăiască şi apoi ei numesc aceea Creştin (1Tim.4:1-5). 
          Voi ştiţi, acesta este problema. Eu vorbesc pentru Creştini şi slujitori, şi eu vreau să fiu sincer despre aceste 
lucruri. Şi tocmai acolo  este unde mulţi slujitori chiar fac o greşală. Noi am auzit de multe ori despre slujitori, faptele 
pe care le fac ei, şi lucrurile, mulţi dintre ei poate că fac lucruri pe care nu ar trebui să le facă. Eu mă gîndesc cîteodată, 
ei sînt oameni buni, Creştini minunaţi pe care Domnul îi  foloseşte. Şi atunci la urmă, ei obţin un mic regat construit în 
jurul lor, sau multă influenţă, mulţi oameni participanţi la adunările lor, pînă cînd ei devin nepăsători, şi ei sînt (obţin) 
într-un fel înălţaţi. Oamenii îi aplaudă şi sar în picioare, şi noi nu ar trebui să facem aceasta. Noi amintiţi-vă, noi sîntem 
doar toţi.... 
          Nu sînt oameni mari printre noi. De ce, noi sîntem doar copii ai lui Dumnezeu. Voi vedeţi? Dacă Dumnezeu 
face pe unul din noi ceva, şi pe altul altceva,  de ce.....El m-a făcut pe mine cu deget şi cu ochi, şi aşa mai departe. Ei 
bine, noi trebuie să ne apreciem unul pe altul, şi apoi să nu încercăm să ne simţim mari (importanţi). Pentru că noi toţi 
sîntem conectaţi împreună la un singur Dumnezeu, şi noi toţi ne tragem dintr-un singur pom. 
       * Nu contează de cît timp eşti Creştin, tu încă ai acele mici duhuri vechi care vorbesc către tine, şi te fac să te 
pierzi (să-ti dai drumul) te fac să vorbeşti despre cineva? Cînd cineva vine şi începe să vorbească despre altcineva, tu 
imediat te alături lui şi oh, îi dai drumul jos. Aceea este greşit, frate; nu fă aceea. Aceea pînă la urmă, te va ţine departe 
de ţara promisă. Dacă tu doar, chiar ai acele mici lucruri vechi pe care nu ar trebui să le ai, dacă dragostea lui Dumnezeu 
chiar nu este în inima ta, nu vei fi tu doar acea femeie sau bărbat, care vei păşi afară şi să spui," Dumnezeule, eu sînt chiar 
aici, sînt gata să arunc afară acestea în această dimineaţă, chiar aici." Vei veni tu? (1Tim.6:3-5) 
       * Aceasta este ce este problema cu oamenii astăzi. Ei nu pot să aştepte după adevăratul Duh Sfînt care să ia 
biserica în poziţie. Ei  trebuie să fabrice ceva, să lucreze ceva: dovada iniţială, vorbitul în limbi care să aducă mai mulţi 
membri în biserică, toate aceste lucruri de prostie în loc să aştepte după Domnul pentru o manifestare reală a învierii lui 
Cristos făcîndu-Se El Însuş cunoscut printre oameni.  Ei nu pot să aştepte.          Da, nu are importanţă unde aparţii, 
dacă tu nu eşti născut din Duhul lui Dumnezeu şi să primeşti Duhul Sfînt...Şi motivul...Dacă tu nu  crezi tot Cuvîntul lui 
Dumnezeu, tu nu ai primit Duhul Sfînt încă. Aceasta este corect. Aceasta este exact corect.   



         Duhul Sfînt.....Cînd tu auzi adevărul, şi Duhul Sfînt nu te conduce la El, atunci acolo este un alt duh înlăuntru 
care te opreşte de la aceasta (te ţine deoparte de la El). Deci duhul care este (îl ai) în tine, nu este Duhul Sfînt. (1 Ioan 16: 
13). 
         Acum, noi aflăm că Iane şi Iambre au stat împotriva lui Moise, cum aceste lucruri vor fi în zilele din urmă. 
Acum, şi ultimul  paragraf  care  l-am avut, a fost cum  Dumnezeu  a creat fiecare sămînţă după felul ei:  aceasta  
este  a  Lui  
(Geneza 1:11-12; 26-27) Vedeţi? Atunci cînd El a făcut Omul Său după chipul Său (în imaginea Lui), a fost o sămînţă a 
Cuvîntului Său. Şi cînd Isus a fost făcut trup, El a fost Trupul Cuvîntului lui  Dumnezeu (Ioan 1: 14). 
         Şi cînd noi primim Cuvîntul lui Dumnezeu, atunci noi devenim Cuvîntul lui Dumnezeu în trupul nostru. Vedeţi? 
Biserica ar trebui să fie  în acea condiţie. 
       * El era Cuvîntul, şi Mireasa va trebui să fie Cuvîntul, Cuvînt adăugat la Cuvînt. Justificarea lui Luther, 
sanctificarea lui Wesley, botezul cu Duhuhl Sfînt al Penticostalilor, restaurarea darurilor, şi tot restul din aceea merge cu 
aceea. Trebuie să fie Cuvînt peste Cuvînt, sămînţă peste sămînţă, viaţă peste viaţă, ca să aducă afară  plinătatea staturii 
Miresei Domnului Isus Cristos. 
          Acum, amintiţi-vă, voi eraţi un atribut. Şi acum lucrul despre aceasta este, după ce noi am aflat aceste lucruri, 
că Cristos vinr după Mireasa Lui, acum cum vom intra în această Mireasă? Acum, aceasta este întrebarea. Mulţi zic," 
Uniţi-vă cu adunarea noastră". Unii din ei doresc un anume fel de botez. Unii vor să facă aceea sau cealaltă. Unii zic că tu 
trebuie să vorbeşti în limbi sau tu nu l-ai primit; alţii zic că tu nu trebuie să vorbeşti  în limbi. Aceştia zic că tu trebuie să 
dansezi în duhul. Şi ceilalţi zic că tu trebuie să strigi. Aceştia au primit o senzaţie. Este totul totul corect, şi apoi totuşi este 
totul greşit. Cum poate un bărbat sau o femeie, sau un copil a lui Dumnezeu care este născut din Duhul lui Dumnezeu să 
nege Cuvîntul lui Dumnezeu, cînd Dumnezeu Însuş interpretează aceasta şi spune, " Aceasta este . Eu am promis-o; iat-o, 
luaţi-o, aici este", arătînd-o doar atît de simplu cît se poate. De ce, ei sînt obligaţi să o vadă. Vedeţi? Cum poate Cristos să 
nege propriul Său Cuvînt? Dacă Cristos este în  voi, El nu poate să nege propriul Sîu Cuvînt. 
        * Şi acum,acolo vor fi unşi falşi în zilele din urmă, nu Isusi falşi; ei nu vor sta pentru aceasta, dar unşi falşi. Ei 
sînt unşi. Da, domnule. Dar ei sînt anticrişti. Ei sînt unşi cu Duhul ca să facă semnele şi minunile cere le-a făcut Cristos, 
dar ei nu se vor alinia la Cuvîntul Său. Vedeţi? " Mulţi vor  veni la Mine în ziua aceea, şi vor zice, Doamne, nu am 
prorocit noi şi am scos afară draci, în Numele Tău?" 
         El va spune, "Depărtaţi-vă de la mine, voi lucrători ai fărădelegii, Eu nu v-am cunoscut niciodată"-"Eu am fost 
penticostal, Doamne. Glorie  Domnului. Am strigat; am vorbit în limbi; mi-am pus mîinile peste bolnavi şi s-au vindecat, 
am scos afară demoni. "Depărtaţi-vă de la Mine, voi care  lucraţi fărădelegea, niciodată nu v-am cunoscut". Vedeţi ce 
vreau să spun? ( Mat.7: 21-23). 
         Oh, copilaşilor, simţiţi voi nevoia de aceea vitamină în seara aceasta, acea ceva care....Acolo este un trup care 
aşteaptă acolo; este un trup  care aşteaptă să fie primit. Nu fiţi înşelaţi, oamenilor. Nu fiţi înşelaţi. Deavolul este un 
înşelător. Chiar şi haina de nuntă, voi trebuie să o purtaţi. Trebuie să fie aşa. (Mat.22:1-14) 
        * Eva a avut Cuvîntul. Satan este împotriva Cuvîntului. Şi priviţi. Aproape nouăzeci şi nouă la sută din el, Satan 
admite că este corect. Atît de  aproape, Biblia spune," În zilele din urmă va înşela chiar şi pe cei aleşi dacă ar fi cu 
putinţă" (Mat.24:24). Vedeţi cum aceasta vine înăuntru? Cum  cum a fost  întotdeauna ? Cum va merge afară ? În acelaş 
fel: asociat în necredinţa întregului Cuvînt a lui Dumnezeu. Aţi prins-o voi? Aceasta este  ceea ce a adus moarte -este 
asocierea necredinţei cu Cuvîntul. Necredinţa: doar o mică parte din ea, un pic, un picuţ, a suta parte dintr-un procent. Dar 
trebuie să fie procent de sută la sută. Aceea este totul. 
       * Profetul a vorbit despre David cînd a adus Chivotul înapoi:  
         Observaţi, făcînd aceasta, el a cauzat moartea unui om sincer, punînd mîna lui pe Chivot cînd el nu trebuia să 
facă lucrul acesta. Un om mare,  sincer, crezînd că ungerea şi totul era doar corect, dar Chivotul era mişcat pe cale 
greşită. "Boii" spune Biblia, "s-au împiedicat", nu Leviţii (2Samuel. 6: 1-11). Boii s-au împiedicat şi carul era să se 
răstoarne; şi un om sincer, cu inima lui plină de dragoste, a pus mîna lui pe Chivot ca să-L susţină, şi a fost lovit de 
moarte, pentru că nici un om nu putea să pună mîna pe Chivot, în afară de Leviţi. Vedeţi cum Dumnezeu Îşi ţine Cuvîntul 
Său, Îşi păstrează  (ţine) canalele, Îşi păstrează El ordinea? Ozia a fost lovit cu lepră (2 Cronici 26:16-21). Iată că şi 
David, la urma urmei, provocînd moartea unui om, şi un  mare dezastru; fiind uns cu Duhul, amîndoi, dar în afara 
canalului lui Dumnezeu. Chiar aşa? Oh, aceea l-a speriat  pe David de moarte; el a dat un nume  locului acela, aşa cum 
fratele Jack a citit aceea. El a marcat locul acolo. 
       * De cîte ori denominaţiunile nu au făcut acelaş lucru cu credincioşii sinceri. Biserica Catolică, Metodistă, 
Baptistă, Biserica lui Cristos, chiar Penticostală, au cauzat multe morţi spirituale prin acelaş lucru. Cînd el vine, cu aceste 
lucruri, ei găsesc....Şi ei nu pot merge mai departe, pentru că  aceea este ceea ce denominaţiunile lor cred. 
           Priviţi astăzi, marile cruciade (adunări creştine uriaşe), acelaş lucru. Ei nu fac altceva decît, îi  fac pe ei de 
două ori copii ai iadului, mai rău decît  au fost la început. Îi face pe ei, cu greu, să vină la adevăr. Avînd una din aceste 
mari treziri, şi toţi vin înăuntru, merg înainte un timp, apoi merg înapoi şi încep din nou acel păcat. Aud de o altă trezire, 
ei zic, " Ah, am avut destul (mult) din aceasta; am încercat-o; nu este nimic din (de) ea." Vedeţi? Ei nu cunosc  canalul. 
Dumnezeu vorbeşte.....  
        * În lumea de azi, noi găsim că sînt oameni (Biblia prezice aceasta), trei categorii de oameni. Una este rece, 
rigizi, formali, indiferenţi. Ei doar merg înainte, nu mai mult decît să aparţină la o lojă (grupare). Ei merg la biserică, 
vorbesc puţin despre aceasta, aceea şi despre Domnul, şi aşa mai departe, vin înapoi, dar fără a avea o experienţă a 
naşterii din nou. 



           Oh, unii din ei o pretind că ar avea-o, dar viaţa lor dovedeşte că nu este. Vedeţi? Acum, aceasta este într-o 
parte, departe de aceea. Şi acum, jos aici  în cealaltă parte, cei fanatici....Şi o reală, biserică adevărată...Isus a spus, " Va 
fi atît de aproape, încît ar înşela chiar pe cei aleşi". 
 
 
          Acum, mulţi oameni, imediat cum văd fanatismul amestecat cu realul, " Ah"- spun ei,"- nu este nimic acolo. 
Du-te mai departe" Vedeţi, acela este  acelaş lucru care l-au făcut  Fariseii. Satan nu se joacă cu încercarea de a perverti 
aceasta. El încearcă să pervertească acest Adevăr, şi aceşti fanatici de aici încearcă se personifice acel Adevăr. Vedeţi? 
Acolo este unde stă linia periculoasă pentru voi. Acum, este de datoria noastră de a fi (sta) spirituali. Citind Cuvîntul, şi 
orişice apare de afară, contar cu Cuvîntul, scoateţi-l de oparte (afară). 
         * Satan vă va face tot felul de promisiuni, dar el nu are nimic să vă dea, pentru că el nu are nimic. El nu are 
salvare. Ce este Satan? Tot ce este  contrar cu Cuvîntul. El nu are salvare. El nu are Lumină. Împărăţia lui este întunerec; 
al cărei sfîrşit este moartea. Întunerecul şi moartea este împărăţia lui Satan.  "Frate Branham, repetă din nou, -Ce este 
împărăţia lui Satan?"-  Orice contrar cu Cuvîntul lui Dumnezeu. 
        * Notaţi, Lucifer vine cu viclenie, aşa cum a făcut atunci, şi prin tentaţii, ispite, şi promisiuni false despre putere 
departe de Cuvîntul lui Dumnezeu. El a făcut la fel la Niceea, Roma. El face la fel astăzi la Consiliul Mondial Ecumenic 
al Bisericilor. " Haideţi să ne unim împreună", zice Papa." Eu vreau ca toţi  fraţii mei ecumenici de aici să se unească cu 
mine. Noi sîntem una". Aceea este adevărat. În organizaţii, voi sînteţi una. Dar aceasta nu are nimic de a face cu Mireasa 
lui Cristos, nimic, Frate. Tu niciodată nu O vei spăla pe Ea în ceva ca aceasta. 
         * Oh, tu zici, " Dar stai un minut; noi predicăm Cuvîntul". Priviţi înapoi la textul meu din seara aceasta. Satan a 
fost cel care a predicat Evei, primul. " Dumnezeu a spus" (Gen.3:1-7).  Vedeţi? Este acea construire (aplicare) greşită a 
părţii din Scriptură, care se aplică zilei. El vă va lăsa să ştiţi că ceea ce a făcut Isus, a fost perfect corect. El vă va lăsa să 
ştiţi că ceea ce a făcut Moise era corect.. Dar cînd tu vei lua promisiunea pe care ei au dat-o pentru această zi; atunci 
aceea a fost aplicată la o altă epocă. Aceea este tot ce face el, doar să facă pe oameni să creadă în felul acesta, şi asta este 
totul. Pentru aceea  tu nu poţi să scoţi sau să adaugi vreun cuvînt la Biblie, dar aceasta este ce face el. 
         * Acolo sînt întotdeauna perechi (gemeni). Şi acesta este motivul....Nu uitaţi aceasta, turmă mică. Biserica din 
zilele din urmă, va fi pereche (gemeni),  atît de aproape încît ar înşela pe cei aleşi. Vedeţi?  Biserica merge....Este o 
mişcare Penticostală. Este atît de aproape de lucrul real (seamănă mult), încît ar înşela chiar pe cei aleşi dacă ar fi cu 
putinţă. şi puţin mai tîrziu, dacă voi avea ocazia, eu aş dori să explic ce, cum vine această alegere. Vedeţi, este ca să-i 
amăgească, pentru că este aproape aceleş lucru. Vedeţi, doar doi taţi, aceasta este tot: aceeaş mamă, aceeaş biserică, 
aceeaş mişcare, acelaş lucru. Ogorul este acelaş, unde cade Cuvîntul; dar unele (seminţe),ca şi aici, sînt pervertite.Voi 
înţelegeţi? Spuneţi Amin dacă înţelegeţi,vedeţi. Vedeţi, unele din ele sînt o pervertire, pentru că este tatăl greşit (nu este 
cel bun). Aceasta eu vă voi dovedi într-o zi, dacă Dumnezeu mă va lăsa, acea denominaţiune este semnul fiarei. 
           Vedeţi, este un tată greşit. El călăuzeşte oamenii la o organizaţie, în loc de Cuvînt. Vedeţi? Este tatăl greşit. 
Este mişcarea lui Cain. Cînd voi merge  acasă de această dată, voi predica despre subiectul, "Judecata Şarpelui": fiara de 
la început, şi fiara de la sfîrşit, şi-l vom judeca prin Biblie, şi vom arăta cum şi-a ridicat el capul. 
           Şi acum, doar priviţi cît de viclean este tipul acesta, cum este el exact în a lui....De ce, ei sînt chiar ca şi Iuda şi 
Isus acolo, amîndoi fraţi în trib (adunare) chiar ca şi Esau şi Iacob. Şi ca şi cioare şi porumbelul stînd pe aceeaşi creangă. 
Şi totul este geamăn (dublu) şi---în această luptă în care sîntem noi. 
         Duşmanul foloseşte decepţia, aşa cum a făcut cu Eva. "Oh, Dumnezeu a spus? Sigur, dar sigur..." 
         Vedeţi?  Încercînd să  raţionezi dincolo ceea ce Dumnezeu a spus original, " Tu vei muri". El a spus, " Da, 
Dumnezeu a spus aceea, dar de sigur..." Vedeţi acesta este sprayul dat peste ea ? Vedeţi? Dar ceea ce Dumnezeu a spus, 
Dumnezeu ţine aceea; El nu are nevoie de ajutor de la Satan. El ţine aceea (o împlineşte).  Deci să nu fiţi niciodată 
înşelaţi de aceea. 
        * Biserica naturală, biserica spirituală....Acolo este o biserică naturală, şi aceste femei aici o tipizează, şi este de 
asemenea o biserica spirituală. Deci biserica naturală şi biserica spirituală nu pot fi moştenitoare împreună. Ele sînt două 
diferite, timpuri separate, două tipuri separate de oameni, sub două diferite şi separate acorduri (înţelegeri--legăminte). 
( Gal.4: 19-31). 
        * Multe persoane sincere merg şi aderă la o organizaţie, sau un grup, sau un cult de ceva fel, şi acolo ei mor 
spiritual. Tu nu le poţi spune lor nimic. Ei au aceea adînc înfiptă în ei: " De ce, aceşti episcopi zic aceasta, şi aceasta zice 
aceea; aceea zice aceasta". Tu le arăţi lor direct aici în Cuvîntul lui Dumnezeu unde este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, " 
Dar pastorul nostru..."Mie nu-mi pasă ce zice pastorul vostru, nu-mi pasă ce zic eu, sau altcineva ce zice.  Dacă este 
contrar cu Cuvîntul manifestat a lui Dumnezeu,(cu) ora, timpul, Mesajul, şi aşa mai departe, uitaţi-l. Staţi departe de el. Şi 
eu va trebui să stau  în faţa fiecăruia dintre voi, în ziua judecăţii, şi voi ştiţi asta. Şi aş mai spune asta, ştiind că eu sînt un 
om bătrîn acum. Şi nu este că eu ştiu ceva, dar El ştie. Eu doar urmez ceea ce spune El. 
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